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 Protokoll 
  

Närvarande: Helen Persson, Agne Andersson, Anna Ralsgård, Göran Widing, Gunlög 
Sthen 

  
  

1  Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
 

2  
 
 

Ordförande: Helen Persson 
Sekreterare: Gunlög Sthen 
Justeringsman: Agne Andersson 

3 Ekonomi Anna redogjorde för ekonomin och den är god! 
Hässleholms kommun har  hoppat av. 
Älmhult och Östra Göinge har inte betalt än. 
Inte heller Markaryd och Ljungby som inte brukar betala. 
Betalningen baseras på folkmängd och % på avrinningsområde. 
 

4 Betalning av tjänst Det finns ytrymme för att betala del av tjänst men eftersom Hässleholm 
har hoppat av så är en 30% tjänst, som Agne har haft, för mycket. 
Kanske kan bli ca 25% 
Helen ska ha möte med Kristianstad kommun om det ev. Kan bli tal om 
att nuvarande kommunekolog kan få den tjänsten. 
 

5 Bruifiering av vatten Jan Laner har frågat om bidrag till projekt – bla brunfiering av vatten. 
Mötet godkände bidrag med 10 000:- underförutsättning att just detta 
projekt prioriterades. 
 

6 Model Forrest Jan laner undrade också varför Helgeåns vattenråpd inte var medlemmar i 
Model Forrest. Mötet ansåg att det inte var något hinder bara de var 
medlemmer i Helgeån också. 
 

7 Paraply organisation Det är en pågående diskussion att bilda en paraply organisation, med 
Hanöbukten som paraply, för att ena alla organisationer som har med 
vatten att göra. Detta för att inte alla ska springa på samma boll och att 
kunskaperna delas. VMU i Malmö drar i denna frågan. 
 

8 Nästa möte 
 

Helen kallar till nytt möte om det behövs innan nedan punkt. 

9 Jultallrik Onsdag 27/11 kommer det ev. Att bli ett studiebesök på en torvmosse 
utanför Älmhult och vid ca 17,30 äter vi en jultallrik. 
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Agne Andersson 
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Helen Persson 

 

 


